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Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedeltagere 
 

Deltagere:  
Maria Eriksen Britt (formand) 

Ania Torpsgaard Larsen  

Camilla Herlev Vindeløv Holm  
Hans Thomas Sander Hansen 

Mette Hanna Dabbech Horsleben  
Ulrich Hans Peter Lind  

Lianna 8V 
Helle 8V 

Ann-Michelle Linde Danielsen (medarbejder) 

Nazif Altintas (medarbejder) 
Joy Frimann Hansen (skoleleder) 

Jette Clara Low (referent) 
 

Afbud: 

Maria Vedby Kristensen 
Kristine Palsgaard  

Jean Paul Budete  
Josefine Roos  

Julia Revling Steenbuck  

 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 4. September 2024  
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Græse Bakkeby  

(Formøde for forældrerepræsentanter fra kl. 17.30- 18.00)  

 

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden   Beslutning  

   Godkendt. 

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen    Orientering 10 min 

• Herunder til og fra gang af elever 

• Intet usædvanligt omkring til- og fragang af elever. Der er mange forskellige årsager til at 
elever flytter fra Trekløverskolen eller vælger Trekløverskolen til. 

• Gennemsnittet ifm. Afgangsprøverne i sommeren 2024 var bedre end i 2023.  

• Dimissionsfesten gik godt. 

• Opstart til skoleåret 2024/2025 er gået godt. Der er fokus på at flytte ressourcerne derhen 

hvor der er mest behov. 

• Skolen har ansat en del nye lærere. 

• Der har været fokus på hvordan skolen arbejder med co-teaching og hvad det betyder ift. 
planlægning, gennemførsel og evaluering af lektioner med co-teaching (2-lærer timer). 

 



 
 
 

2 
 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet    Orientering 10 min 

• Elevrådet på Marienlyst har afholdt møde siden skolestart. Der var fokus på: 

• Plan for fordeling af boller og kakao til skolens fødselsdag 

• Opstart på planlægning af gallafest, der er 10 elever som står for planlægningen 

Sag nr. 4 Planlægning af årets møder/ Årshjul Drøftelse 10 min 

   Der er fremsendt et årshjul som bilag til mødeindkaldelsen. Emner: 
▪ Fokus på at forstå budgettet og skolens økonomi. 

▪ Fokus på pædagogiske og strategiske snakke, mere temabaseret 
▪ Forsøge at påvirke skolens image, så det bliver en bedre fortælling I omverdenen. 

▪ Brugen af digitale værktøjer 
▪ I indeværende skoleår vil det være en dag med hele ledelsen der deltager 1-2 gange, i 

stedet for deltagelse i møderne på skift. 

 

Sag nr. 5 Økonomi     Orientering  

• Forståelse af tildeling m.m   Drøftelse 45 min 

• Høringssvar budget 

• Status på nuværende budget 
 

Joy forklarede om sammensætningen af budgettet, som består af skolebudgettet og SFO-
budgettet og opdeling i normbudget, lønsums budget, inklusionsbudget og driftsbudget. 

Derudover om tildelingsmodellerne klassetildeling og børnetal. 
Joy gennemgik normeringgsbudgettet og hvordan det er sammensat af ressourcer til klasser, 

lejrskole og øvrig undervisning.  

 
Høring til budgetkatalog. 

Der var drøftelser om de enkelte spareforslag og hvor vægten bør lægges I forhold til at spørge 
ind på dialogmødet torsdag, herunder bl.a. midler til at støtte inklusionselever på almenområdet. 

 

Sag nr. 6 Status fra afdelingerne/ personale  Orientering 15 min 

• Der er ansat 2 nye lærere, 1 til Bakketoppen pr. 18.09.24 og 1 til afdeling Græse Bakkeby 
pr. 01.10.24. 

• Anja deltager I ansættelsesudvalg 10. september.  

 

Sag nr. 7 Orientering om ny trivselsstrategi  Orientering 30 min 

Joy forklarede om arbejdet med trivsel på Trekløverskolen og udarbejdelsen om en 
trivselsstrategi. Arbejdet med processen omkring trivselsstrategien er udmøntet I en 

trivselsblomst, som indeholder 6 blade: Fællesskab, udvikling, samarbejde, god tone, glæde 
samt tryghed.  

Lianna forklarede hvordan eleverne arbejder med de forskellige temaer, fx god tone. Det er 

meningen at det skal resultere I visualisering af temaerne og I en folder, som senere vil blive 
præsenteret. 

Der vil være fokus på arbejdet med trivselsstrategien I løbet af skoleåret 24/25. I år arbejdes 

der med fællesskab og god tone.  
 



 
 
 

3 
 

Sag nr. 8 Valg til Husråd    Beslutning 15 min 

Der skrives ud til forældrene. Joy taler med de pædagogiske ledere om at samle husråd på de 
enkelte matrikler. Skolebestyrelsen udarbejder en tekst, som de pædagogiske ledere kan bruge 

I arbejdet med at samle husråd.  
 

Sag nr. 9 Evt.      Drøftelse 10 min 

• Folder til kontaktforældre 

Sag nr. 10 Personalenyt      Orientering   5 min 

 

Næste møde 

Det næste møde afholdes 1. oktober 2024. 

Fokuspunkter:  

• Elevfravær 

• Budget hvordan ser det ud 

• Sygefravær 

• Evaluering af forældremøder 

• meddelelsesbog  

  
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


